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Närvarande styrelsen: Kjell-Åke Grubb, Hans Göran Hådén, Kurt Högbom, Lars Wiström, 
Alf Wicksell, Ulf Thunström, Sören Ödmark. 
Närvarande jaktledarna: Håkan Edlund, Kenneth Larsson, Stig Högbom, Arne Lindström, 
Peter Lundgren, Mats Jonny Westman, 
Närvarande Länsstyrelsen: Elina Eriksson, Sara Waern 

 
§ 1.1 

Ordförande Kjell-Åke Grubb hälsade välkommen och öppnade dagens sammanträde 
 

§ 1.2 
Till att justera dagens protokoll valdes Kent Jönsson 
 

§ 1.3 
Ordförande rapporterade från älgförvaltningsgruppens möte den 2 november. Han konstaterade 
att ingen notis om älgskötselområdena i Medelpad, har tagits i det protokoll som  
har skrivits och distribuerats. Kjell-Åke uttalade här ett missnöje vilket han också framförde 
till Länsstyrelsens representanter. 

§ 1.4 
Ordförande gick igenom angränsande ÄSON:s avskjutning som han visade i tabeller och  
diagram. Det visade på en liknande trend som föreligger inom  SSVVO med minskande tillgång 
och därmed minskad efterföljande avskjutning. För hela Norra Hälsinglands förv.område var  
1530 djur fällda den 16/1. Kvar av avskjutningsmålen är 481 djur d.v.s. 23%. 
All information finns i bil 1.  

§ 1.5 
På samma sätt redovisade han SSVVO´s avskjutning till dags dato.  
Se sammanfattningen nedan, trenden är tydlig och vi står här långt ifrån måluppfyllelsen.  
 

 
 

§ 1.6 
Elina Eriksson och Sara Waern som båda är handläggare på avdelningen för viltförvaltning på 
länsstyrelsen i Gävleborg presenterade sig och sina roller. Efter sin presentation följde en 
livlig diskussion om årets jakt och nuläget för älgstammen inom VVO’t  De uppskattade att de 
hade fått möjligheten att träffa och diskutera med jägare på fältet och efterhöra och utbyta  
erfarenheter om jakt och älgförvaltning.   

§ 1.7 
Ordf. konstaterade att årets mål har varit orealistisk, inte ens den ursprungsplan som SSVVO 
lämnade in kommer att hålla när summering sker efter årets jakt. Hittills är alltså 57 älgar 
fällda mot målet 82. Inför nästa års jakt bör noggrann analys av ålderssammansättning, vikter, 
och vinterstam göras och gärna kompletteras med en spårinventering för att vi skall komma  
fram till en nivå på avskjutning som säkerställer en långsiktigt hållbar älgstam med hänsyn  
också till skogsbrukets krav på acceptabla betesskador.  

Mötets öppnande 
 
 
Val av justerare 
 
 
Rapport från  

ÄFG den 2/11 
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Ordf. konstaterade att vår älgskötselplan för de närmaste två åren måste följaktligen revideras  
med hänsyn tagen till resultatet av den föreslagna analysen.        

 
§ 1.8  

Informerades om att arbetet med den nya hemsidan är avslutat och att den nu ligger på en ny  
domän www.ssvvo.com. Sören demonstrerade de olika funktionerna som finns och pekade på 
att den byggts med WordPress som grund, ett idag mycket populärt verktyg som många 
kan hantera. Olika användarbehörigheter kan delas ut till andra i styrelsen som skall kunna  
kan skriva inlägg och publicera material. Jaktlagens sidor har också behörighetskontroll  
med ”password” för varje jaktlag. 

§ 1.9 
Nästa möte blir den 2/2 kl 18:30 på Pålsgården, 
 

§ 1.10 
 
Ordförande avslutade mötet tackade för visat intresse. 
 
Vid protokollet                        
 
 
Sören Ödmark   Kent Jönsson 
Sekr   Justerare 
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